

NEO - ULTRASON

Cream

Composition : Each 1g. of NEO-ULTRASON cream contains :

1 mg of Dexamethasone, and 5 mg of Neomycin sulfate.

Properties :

This drug is prescribed for treating skin disorders that respond to topical therapy by steroids, and it is effective against infections and pruritus which helps in treating many kinds of skin impusions, and the presence of neomycin in the drug as a bactericidal to many gram-positive and gram-negative bacteria, gives the drug wide range effect in treating skin disorders that are resulted by infection.

Indications :

For the treatment of corticosteroid-responsive dermatoses with secondary infection, as allergic skin impusions which are results of touches, foods, or heat rays. Eczematous skin infection, static skin infection and eczema seborrhoeicum.

Contraindications :

1- Hypersensitivity to any component of this product.

2 – Virus, tubercular and fungal skin injuries.

Side effects :

Burning, itching, irritation dryness, folliculitis, skin atrophy.

Precautions:

1. It is for external use only. Avoid contact with the eyes.
2. Patients should be advised not to use this medication for any disorder other than that for which it was prescribed.
3. The treated skin area should not be bandaged or otherwise covered or wrapped unless directed by the physician.
4. Patients should report any signs of local adverse reactions especially under occlusive dressings.
5. Parents of pediatric patients should be advised not to use tight – fitting diapers on child being treated as these garments may constitute occlusive dressings.
6. Pregnants, nursing mothers and children: drugs of this class should not be used extensively on pregnant patients, in large amounts, or for prolonged periods of time. Administration of topical corticosteroids to children should be limited to the least amount compatible with an effective therapeutic regimen. Chronic corticosteroid therapy may interfere with the growth and development of children.

Dosage and administration:

Apply to affected area as a thin film three or four times daily.

When a favorable response is obtained reduce the number of daily application to one or two and eventually discontinue.

Packing : A tube contains 20 g.

نيوالترازون

کریم

التركيب: كل 1 غ من نيوالترازون كريم يحتوي على: 1 ملغ ديساميتازون ، و 5 ملغ نيومايسين سلفات .

الخواص :

يوصى نيوالترazon كريم لمعالجة الاضطرابات الجلدية التي تستجيب للعلاج الموضعى بالستيرونيدات ، وهو فعال ضد الالتهابات و الحكة مما يساعد في معالجة أنواع عديدة من الاندفاعات الجلدية ، كما أن وجود النيومايسين في المستحضر كمبىد جرثومى للعديد من الجراثيم إيجابية الغرام و سلبية الغرام يعطى مفعولاً واسع النطاق في معالجة الاضطرابات الجلدية التي تنتج بسبب الإنفلونزا .

الاستطبابات :

معالجة الآفات الجلدية المستجيبة للكورتيكوسيرونيد و المترافقه مع خمج ثانوي ، مثل الاندفاعات الجلدية التحسسيه الناتجه عن الملامسة أو المأكولات أو الأشعة الحرارية ، التهاب الجلد الأكزيمي ، التهاب الجلد الركودي و الأكزيما الدهنية .

مضادات الاستطباب:

- 1 - فرط الحساسية لأي مركب في هذا المستحضر .
 - 2 - إصابات الجلد الفيروسية و السلبية و الفطرية .

التأثيرات الجانبية:

حرق ، حكة ، تحرش ، جفاف ، التهاب الجريبات ، ضمور الجلد .

التحذيرات :

- 1 - للاستعمال الخارجي فقط و يجب تجنب الملامسة مع العيون .
 - 2 - يجب أن ينصح المرضى بعدم استعمال هذا الدواء من أجل أي اضطراب كان إلا باستشارة الطبيب .
 - 3 - يجب ألا تضمد المنطقة الجلدية المعالجة أو تغطى أو تلف بطريقة أخرى إلا باستشارة الطبيب .
 - 4 - يجب على المرضى أن يخبروا الطبيب عن أي علامات لتأثيرات جانبية موضعية و خاصة تحت الضمادات المغلفة .
 - 5 - يجب أن ينصح أهل الأطفال المرضى بعدم استعمال الحفاضات المحكمة الإغلاق للأطفال المعالجين لأنها يمكن أن تشكل ضمادات سادة .
 - 6 - الحوامل و المرضعات و الأطفال : هذه الفئة من الأدوية يجب ألا تستعمل بشكل واسع لدى المريضات الحوامل بكميات كبيرة ، أو لفترات طويلة من الزمن كما أن التطبيق الموضعي للكورتيكosteroidات على الأطفال يجب أن يحد إلى أقل كمية ممكنة ملائمة مع نظام علاجي فعال . العلاج المزمن بالكورتيكosteroid يمكن أن يتعارض مع نمو و تطور الأطفال .

الجرعة وطريقة الاستعمال :

تدهن المنطقة المصابة بطبقة رقيقة من الكريم ثلاث إلى أربع مرات يومياً . و عند الحصول على استجابة مرضية يخضن عدد مرات التطبيق اليومية إلى مرة أو مرتين حتى يوقف الاستعمال في النهاية .

العبوة : أنبوب يحتوي 20 غ .